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TANJA FAJON (TV SLOVENIJA): Gospod premier, kaj ta današnji slovesni podpis Lizbonske pogodbe 
pomeni za Slovenijo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Za Slovenijo, kot del Evropske unije, je pomembno, da smo prišli do 
te rešitve. To pomeni ,da je Evropa pripravljena na izzive 21. stoletja - na to, da oblikuje globalizacijo, ne pa, 
da se jo samo boji ali pa da se ji samo prilagaja. Za Slovenijo pa je še posebej ta podpis pomemben za to, 
ker predstavlja pravočasen konec nekega obdobja, ko smo iskali rešitve - ko je bilo potrebno verjetno vsaj 
polovico energije predsedujoče države vložiti v to, da se skoordinira rešitev in kompromis - ter se lahko 
začne obdobje, ko se posvetimo konkretnim problemov. In teh je veliko. Slovenija bo s prvim januarjem 
prihodnjega leta na osnovi tega izčiščenega prostora oziroma počiščene mize lahko bistveno več energije 
posvetila drugi fazi oziroma drugemu ciklu uresničevanja Lizbonske strategije, klimatskim spremembam 
oziroma okoljsko-energetskemu paketu in vsem tistim stvarem, ki zadevajo konkretno življenje Evropejcev, 
predvsem pa ukrepom, ki zagotavljajo več delovnih mest in pogoje za gospodarsko rast. 
 
TANJA FAJON (TV SLOVENIJA): S podpisom pogodbe se začenja postopek ratifikacij. Izgleda kot da bo 
šlo za neko tekmo, katera država bo ta korak naredila prva. Kako daleč so te priprave v Sloveniji? Bi jo lahko 
ratificirali že januarja? Kakšna so pričakovanja? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Mi z ratifikacijo ne bomo tekmovali v tem smislu, da bi na vsak način 
hoteli biti prvi. Se pa spodobi, da država, ki predseduje, opravi te postopke čimprej in jaz mislim, da bo 
slovenski parlament temu tudi sledil. Tudi ni neke velike zaskrbljenosti glede ratifikacije v Sloveniji in v večini 
drugih držav - nekaj držav je, kjer bo bodisi referendum, bodisi imajo zapletene parlamentarne postopke. 
Tem državam bomo vsi skušali pomagati kolikor se to da od zunaj, sicer je pa to suverena odgovornost 
oziroma dolžnost teh držav, da podpisu to storijo. Danes je bilo tukaj z mano nekaj kolegov, ki so podpisali 
prejšnjo Pogodbo o ustavi za Evropo. Dejali so, da upajo, da bo tokrat ta podpis zdržal. Optimizma je bilo več 
kot skepse, tudi zaradi tega, ker je šlo zdaj za popravni izpit, za nek poglobljen premislek in ker so nekatere 
rešitve, ki so predstavljale veliko težavo za nekatere države, pač odpadle. 
 
TANJA FAJON (TV SLOVENIJA): Glede na to, da odhajate v Bruselj in na vrh Evropske ljudske stranke, se 
boste morda zvečer že kaj pogovarjala s premierjem Hrvaške Sanaderjem v zvezi z ERC v Jadranu? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Morda bo ta priložnost, ni pa nobenega trdnega dogovora o 
kakšnem bilateralnem sestanku. Tudi zaradi tega, ker je časa zelo malo. Dnevni red Evropskega sveta, ki bo 
jutri samo en dan, je zelo natrpan in na tem vrhu Evropske ljudske stranke je treba iti čez celoten dnevni red. 
Slovenija, kot država, ki bo predsedovala, oziroma tisti, ki bomo sodelovali na tem vrhu, imamo zaradi tega 
dodatne obveznosti v zvezi s tem. V kolikor pa bo čas in v kolikor pa bo volja tudi pri predsedniku hrvaške 
vlade, bomo tudi kakšno rekli o tem kako rešiti ta problem, ki grozi, da bo vplival na hitrost približevanja 
Hrvaške Evropski uniji. 
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PETRA MIKLAVC (STA): Ali pričakujete, da bo Hrvaška uveljavila cono s 1. januarjem - nedavno je EU spet 
opozorila Hrvaško pred enostransko uveljavitvijo? Kakšna so vaša pričakovanja? Se bo to zgodilo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Še vedno pričakujem, da bo podpis, ki ga je Hrvaška prispevala na 
sporazum med Slovenijo, Italijo, Evropsko unijo in Hrvaško, držal in da ta cona za države članice Evropske 
unije ne bo veljala. 
 
TANJA FAJON (TV SLOVENIJA): Samo še eno vprašanje v zvezi s pisanjem International Herald Tribuna 
danes, da ima Slovenja načrt za Kosovo. Ali to drži? Kakšen je vaš komentar? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Navedbe v tem članku ne držijo. Slovenija ni pripravila nobenega 
posebnega načrta za Kosovo izven Evropske unije. Vse korake, vse razprave, ki smo imeli na to temo smo  
striktno vezali na sodelovanje znotraj Evropske unije in tudi na graditev soglasja znotraj držav članic. Bilo bi 
tudi nelogično, v kolikor bi Slovenija tak načrt izdelovala sama zase, medtem ko se pripravlja na vodenje  
Evropske unije. Torej gre za napačno informacijo oziroma za dezinformacijo. 
 
PETRA MIKLAVC (STA): Kaj pričakujete od jutrišnje razprave o Kosovu? Kakšne sklepe boste sprejeli? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz pričakujem, da bo jutri Evropski svet predvsem ugotovil kakšno 
je stanje in da bo na osnovi te ugotovitve Evropska unija izrazila pripravljenost, da pri urejanju bodočega 
statusa Kosova aktivno sodeluje. Ni pa realno pričakovati nekih dokončnih odločitev, glede na to, da čaka, še 
pred tovrstnim odločanjem, Evropsko unijo oziroma mednarodno skupnost morebitna razprava v Združenih 
narodih. 
 
PETRA MIKLAVC (STA): Ta vrh je v bistvu zadnji pred predsedovanjem Slovenije in se ga udeležujete kot 
bodoči predsedujoči. Kakšni so občutki? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To je res. V teh dneh srečujemo vesele portugalske kolege, ki bodo 
predali predsedovanje, ter nekoliko bolj zaskrbljene obraze naših sodelavcev, ki se zavedajo odgovornosti, ki 
Slovenijo čaka. Vendar pa na tiste izzive, ki jih je možno načrtovati, Slovenija je dobro pripravljena. Sedaj 
imamo tudi nekaj rezerve za vse tisto, kar lahko pride pa tega ni možno predvideti. Veseli smo, da je, vsaj, ko 
gre za Reformno pogodbo, zgodba s podpisom na tej ravni zaključena, tako da se bomo lahko koncentrirali 
na proces ratifikacije in priprav na implementacijo te pogodbe, še posebej na realne probleme, s katerimi se 
Evropa sooča. Razveseljivo je tudi to, da od povsod dobivamo vzpodbudne besede in obljube podpore - tudi 
s strani največjih držav članic, kar obeta, da bo Slovenija, kot prva nova država članica, ki bo predsedovala 
Evropski uniji, ob tem imela znatno pomoč tistih, ki imajo več izkušenj pri tem poslu. 
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